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Jana Marková 23 září, 2024

Zbavme se komoušů a pirátského fóra a všechno bude
fajn. Zní po dalším volebním propadáku z pirátského
záhrobí

web.litterate.cz/zbavme-se-komousu-a-piratskeho-fora-a-vsechno-bude-fajn-zni-po-dalsim-volebnim-propadaku-z-
piratskeho-zahrobi

Přesně potom volá k moci a vládnímu aparátu přičichnuvší vojín
Jasánek Lipavský, matador české válečné diplomacie v o dvě čísla
menší helmě.

Nicméně já teď nechci řešit ty jeho přešlapy jako bylo to, že nám po
domluvené návštěvě vykopla premiéra Nigérie a musel nocovat u
sousedů, nebo to, jak už se viděl, že skoro anektuje Krym pro
poklidnou dovolenou léta páně vloni. Ohledně války se vůbec ty jeho
předpovědi a analytické schopnosti mohly srovnávat tak zhruba s
šíleným kazašským orákulem Džamilou.

Já teď chci řešit to, jak si ten samý Lipánek myslí, že za
neúspěchem Pirátů nemůže to, jak radostně a moc a těsně se přisáli
na státní vemeno, a poplatní funkcím pošlapali veškeré ideály, na
kterých jako cool Piráti stáli. Že za to nemůže čistka ve vlastních
řadách, kdy se z rebelů bojujících proti režimu a za svobodu slova a
internetu pro všechny, stali kravaťáci v dobře padnoucích sakách
obhajující evropskou cenzuru čehokoliv nepohodlného. Z odpůrců
sluhové až do dna. Z ajťáků digitální packalové.

Lipavský s tou cenzurou došel dokonce až tak daleko, že by
šmahem zrušil i chloubu a jakousi pirátskou ikonu, jejich svobodné a
otevřené fórum. Protože už to není žádoucí, už je to nebezpečné.
Přesně to, co ho do funkce vyneslo, tak přesně to už se nehodí. Už
je to totiž moc svobodné a moc otevřené. A funkce a moc je přece
víc, než ideály. Přesně jako u Fialy. Klidně zašlapat svůj program do
kanálu, jen když je koryto. Bartoš je úplně stejný. Předseda tedy už
nebude, protože lepší je jakoby odejít sám, než být vykopnut,
nicméně ministr zůstane. Musí si to přece ještě užít. On sám dobře
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ví, že je to naposledy. Sebereflexe nula. Taky ty IT zakázky a
kámoše nemůže jen tak zaříznout. Koneckonců vydupal jim tenkrát
celé nové ministerstvo. To se nedělá, bude je po konci mandátu
potřebovat.

Takže Honzo, vy jste neskončili proto, že děláte to, co jste slíbili. Vy
jste skončili proto, že jste všechno, co jste slíbit dělali, pošlapali. A já
asi poprvé v životě smekám před vašimi voliči a členy, kteří se stali
na základě toho voliči a členy bývalými. Vaší hrozbou není
ultralevičácká Janka Michailidu, která je asi jedna z posledních
autentických Pirátek. Vaší hrozbou je elitářství, kterému jste propadli
úplně stejně, jako ti, na které vás měli vaši voliči pustit. Vaší hrozbou
nejsou dredy Ivana Bartoše, jak si myslí váš člen Báborský. Vás
pohřbila zrada všeho, co jste měli představovat a hájit. A já vám to
strašně moc přeju. A ještě víc bych si přála, kdyby se takto dokázal
zachovat každý volič vůči každé straně, která udělá stejný podraz a
„hajzlovinu“.

Víte co by nebylo špatné? Kdyby každá vládní strana, která nesplní
určité procento ze svých předvolebních slibů, byla okamžitě
odvolatelná. Víte o jak moc jinak by to vypadalo? Jak moc by to
zlepšilo stav této země? A kolik slibů by nebylo už předem planých?
Škoda, že to nechce prosadit žádná z nich. Proč asi….

 
 


